
Zápis č. 22/11/2022 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
8. novembra 2022 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Ján Balaščák, Tomáš Caban, Igor Gallo, Dóra 
Hushegyiová, Martin Kabát, Jarmila Mikušová, Ján Uličiansky 
Neprítomný: Jozef Chudík, Martin Kákoš 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Matúš Miklošík – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Mária Hlucháňová – riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Daniela Vašinová –riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnili J. Chudík a M. Kákoš. 
Na rokovaní privítal aj GR RTVS Ľ. Machaja a členov manažmentu RTVS.  
Informoval, že návrh programu bol distribuovaný v zmysle rokovacieho poriadku a neprišla 
k nemu žiadna pripomienka. 
Informoval, že v rámci bodu 5f) sa prerokujú aj body: 

- Aktuálna informácia o stave projektu Kreatívnych centier RTVS 
- Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 

V zmysle dohody z ostatného rokovania rady navrhol ako bod č. 7 doplniť Informáciu o 
súčasnom stave a stratégii nákupu športových vysielacích práv s výhľadom na obdobie 
rokov 2024-2025. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 207/2022: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca T. 
Caban);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Návrh na zmenu Štatútu RTVS (spravodajca T. Caban) 
6. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s Voľbami do orgánov samosprávy obcí a 

do orgánov samosprávnych krajov (spravodajcovia D. Hushegyiová a J. Balaščák) 
7. Informácia o súčasnom stave a stratégii nákupu športových vysielacích práv 

s výhľadom na obdobie rokov 2024-2025 (spravodajca I. Gallo) 
8. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s výročím 17. novembra 1989 

(spravodajcovia D. Hushegyiová a J. Uličiansky) 
9. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s MS vo futbale 2022 (spravodajca I. Gallo) 
10. Sťažnosti a podnety 
11. Rôzne 
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Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo odprezentoval plnenia uznesení z ostatných 2-och rokovaní, ktoré sú súčasťou 
priloženého materiálu. 
I. Gallo informoval, že je predložený aj zápis z rokovania DK 3.11.2022. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 208/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovaní 13.10.2022 
a 3.11.2022. 

Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

224/2021 
Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 spravidla 7 dní 

vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, 

plnenie záväzných ukazovateľov 

87/2021 Plní sa priebežne. Kreatívne centrá 

234/2022 Plní sa priebežne. Informácia o vykonaných kontrolách OVK 

65.  Nevyhodnocuje sa.  

66.  Nevyhodnocuje sa.  

67.  Nevyhodnocuje sa.  

68.  Nevyhodnocuje sa.  

69.  Nevyhodnocuje sa.  

70.  Nevyhodnocuje sa.  

71.  Nevyhodnocuje sa.  

72.  Nevyhodnocuje sa.  

73.  Nevyhodnocuje sa.  

74.  Nevyhodnocuje sa.  

75.  Nevyhodnocuje sa.  

76.  Nevyhodnocuje sa.  

77.  Termín neuplynul. 2. fáza reformy NEV 

78.  Nevyhodnocuje sa.  

79.  Nevyhodnocuje sa. Predloženie analýzy výpadku vysielania. 

80.  Nevyhodnocuje sa.  

81.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 209/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie Zápisnicu z rokovania Dozornej komisie Rady RTVS 

z 3.11.2022. 

Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
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Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Ľ. Machaj informoval o návšteve manažmentu v Štúdiu Košice, o prieskume dôveryhodnosti 
spravodajstva, kde opäť RTVS obsadila prvé miesto a informoval aj o Košickom zlatom 
poklade. 
J. Puchala pridal podrobnosti ku Košickému zlatému pokladu a vyhodnotil priebeh 
aktuálneho ročníka.  
I. Gallo skonštatoval, že toto je projekt, ktorý napĺňa všetky aspekty verejnoprávnosti 
a možno by bolo dobré to cez Mediu RTVS zabezpečiť tak, aby ceny udeľované na tomto 
podujatí boli adekvátne hodnote tohto podujatia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 210/2022: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie 38. ročníka pesničkovej súťaže 
Košický zlatý poklad, 

b) pozitívne hodnotí, že Štúdio Košice dokázalo zabezpečiť realizáciu tohto projektu na 
vysokej profesionálnej úrovni. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Ľ. Machaj informoval, že bolo ukončené natieranie budovy pyramídy a je to badať na prvý 
pohľad, pretože ide o prvý náter od začiatku tejto budovy. Ďalej informoval o úspechu RTVS 
na súťaži nahrávok Taktons v Srbsku. 
Ľ. Černák krátko zhodnotil letný charitatívny projekt Rádia Slovensko.  
I. Gallo v rámci tohto bodu informoval, že po mimoriadnej rade 3.11. bola zverejnená 
štandardná tlačová správa, kde bolo uvedené: 
„Mimoriadneho rokovania Rady RTVS sa napriek pozvaniu nezúčastnili zástupcovia 
Ministerstva kultúry. Rada RTVS vo svojom uznesení „vyslovuje poľutovanie nad neúčasťou 
zástupcov MK SR na mimoriadnom rokovaní Rady RTVS 3.11.2022“ a konštatuje, že  „bez 
aktívneho prístupu zainteresovaných inštitúcií môže mať manažment RTVS problém zostaviť 
vyrovnaný rozpočet na rok 2023 bez reštrikčných opatrení, ktoré by viedli k rušeniu ďalších 
programových služieb RTVS, ako aj k možnému obmedzeniu plnenia zákonných úloh 
verejnoprávneho vysielateľa.“ 
„Rada RTVS dlhodobo upozorňuje na nevyhovujúci model financovania RTVS a na absenciu 
systémových legislatívnych zmien, ktoré by v prvom rade zvýšili nezávislosť verejnoprávneho 
média a takisto aj stabilizovali finančnú situáciu v RTVS. Bez systémovej zmeny 
financovania RTVS môže byť ohrozené plnenie aj základných úloh určených zákonom 
a samozrejme nebude umožnený ani rozvoj RTVS v ďalších rokoch,“ dopĺňa predseda Rady 
RTVS Igor Gallo.“ 
 
MK SR reagovalo: 
„Podľa rezortu je neštandardné a aj nevhodné, aby sa predstavitelia výkonnej moci 
zúčastňovali rokovania Rady RTVS, ktorá je vnútorným orgánom dohľadu nezávislej 
verejnoprávnej inštitúcie. 
„Je znepokojujúce, že to za vhodné považuje práve predseda Rady RTVS, ktorý by mal 
brániť nezávislosť aj apolitickosť inštitúcie. Je nám ľúto, ak predseda Rady RTVS nadobudol 
pocit, že za situáciu, v ktorej sa finančne nachádza RTVS, nenesie žiadnu zodpovednosť. 
Kde boli jeho výhrady, keď SNS spolu so Smerom presadili oslobodenie a torpédovali 
reformy financovania RTVS?“ napísalo ministerstvo v stanovisku. 
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„Vyjadrenia predsedu Rady RTVS preto nepovažujeme za úprimné a mienené vážne. 
Partnerom na rokovanie o otázkach financovania verejnej služby pre MK naďalej ostáva 
štatutárny orgán RTVS, ktorým je generálny riaditeľ RTVS,“ zdôraznilo. 
Ministerstvo kultúry poznamenáva, že rovnako ako v minulosti, aj dnes stále platí, že vedenie 
verejnoprávnej televízie a rozhlasu má dvere na rezorte kedykoľvek otvorené.“ 
 
I. Gallo uviedol, že táto reakcia MK SR ho zaskočila a osobný atak považuje za nekorektný. 
Chce veriť, že p. ministerka o tejto správe ani nevedela, resp. ju neodsúhlasila. Pripomenul, 
že 23.11.2021 sa na mimoriadnom rokovaní rady zúčastnil štátny tajomník MK SR R. Kutaš. 
Spýtal sa, či to vtedy nebolo nevhodné a neslušné. Reakciu MK SR považuje za účelovú a je 
to podľa neho reakcia na uznesenie rady, kde rada vyslovila ľútosť nad neúčasťou zástupcov 
MK SR, pretože naozaj nevie, ako by účasť zástupcov MK SR na rokovaní rady mohla 
ohroziť nezávislosť RTVS. Pripomenul, že už minulý rok sa na rokovaní Rady RTVS 
upozorňovalo na to, aby navrhovaná právna norma obsahovala aj finančnú kompenzáciu 
RTVS. O takmer rok neskôr sa dá skonštatovať, že právna norma bola prijatá bez 
kompenzácie a rada uznesením okrem iného skonštatovala: 
„Vyslovuje poľutovanie nad neúčasťou zástupcov MK SR na mimoriadnom rokovaní Rady 
RTVS 3.11.2022, pretože bez aktívneho prístupu zainteresovaných inštitúcií môže mať 
manažment RTVS problém zostaviť vyrovnaný rozpočet na rok 2023 bez reštrikčných 
opatrení, ktoré by viedli k rušeniu ďalších programových služieb RTVS, ako aj k možnému 
obmedzeniu plnenia zákonných úloh verejnoprávneho vysielateľa.“ 
Na otázku, ktorú kladie MK SR kladie, že čo robil, keď SNS spolu so Smerom presadili 
oslobodenie a torpédovali reformy financovania RTVS, tak uviedol, že nebude hovoriť za 
seba, ale keďže je členom dozorného orgánu, tak povie, čo robila rada ako celok. 
Skonštatoval, že DK prijala návrh stanoviska pre radu: 
„Rada RTVS so znepokojením a opakovane konštatuje, že výpadky z príjmov RTVS z titulu 
úplného oslobodenia vybraných skupín platiteľov z platenia úhrad za služby verejnosti 
a z titulu poskytovaných sociálnych zvýhodnení budú predstavovať v roku 2023 viac ako 184 
mil. EUR, pričom by mali finančné kompenzácie /zrealizované, predbežne odsúhlasené/ 
v tomto období dosiahnuť úroveň takmer 67 mil. EUR, t.j. celková suma nekompenzovaného 
výpadku predstavuje viac ako 117 mil. EUR za obdobie 2016 – 2023. Rada RTVS 
kontinuálne už niekoľko rokov upozorňuje na potrebu zabezpečenia zmeny spôsobu 
financovania inštitúcie a zdôrazňuje, že povinnosťou štátu je zabezpečiť dostatočnú 
kompenzáciu príjmových výpadkov, ktoré boli spôsobené prijatou legislatívou.“ 
 
Takisto pripomenul, že rada posledné roky prijíma pravidelne pri schvaľovaní rozpočtu 
uznesenia, z ktorých odcitoval: 

- rok 2013:„odporúča Rada RTVS manažmentu RTVS hľadať všetky dostupné zdroje 
pre navýšenie rozpočtu v roku 2014 a zároveň iniciovať  kroky, ktoré povedú k 
systémovej zmene financovania RTVS v nasledujúcom období tak, aby RTVS mohla 
plniť všetky úlohy určené jej zákonom a zároveň jej umožňovalo potrebný rozvoj pre 
ďalšie roky.“ 

- rok 2014: Rada RTVS konštatuje, že bez zmeny spôsobu financovania nebude RTVS 
v ďalšom období schopná zabezpečiť svoje rozvojové aktivity. 

- rok 2015: konštatuje, že pri zachovaní súčasného modelu financovania, nebude 
RTVS v budúcnosti schopná zabezpečiť plnenie úloh verejnoprávneho vysielateľa 
podľa zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. Rada RTVS považuje za nevyhnutné zvýšiť 
výšku úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS v oblasti rozhlasového 
a televízneho vysielania 

- rok 2018: opätovne upozorňuje, že súčasný model financovania RTVS nedostatočne 
pokrýva jej potreby na ďalší rozvoj, čo sa prejavuje napríklad aj v narastaní 
investičného dlhu, v obmedzených možnostiach pre tvorbu finančných rezerv, ako aj 
pri výrobe vlastnej tvorby. Bez zmeny financovania môže dôjsť k situácii, keď RTVS 
v budúcnosti dosiahne záporné vlastné imanie 

Skonštatoval, že obdobné uznesenia sa prijímali každý rok. 
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Pripomenul, že rada sa tejto novej mediálnej právnej norme venovala preto, lebo MK SR 
absolútne nekonzultovalo prípravu tejto právnej normy s RTVS.  
Informoval, že si pozrel hlasovanie k spomenutému návrhu Smer a SNS na oslobodenie 
určitej časti ľudí od platenia koncesií a zistil, že za neho hlasovala aj súčasná ministerka 
kultúry. Preto chce veriť, že stanovisko MK SR samotná p. ministerka ani nevidela a bola to 
iniciatíva tvorcu tohto stanoviska. Toto stanovisko bolo podľa neho nekultúrne, neslušné, 
nevhodné, politicky naivné a stojí si za tým, že aj babrácke. Myslí si, že treba dať na bok 
osobné animozity a MK SR by malo okamžite pomôcť RTVS.  
Ľ. Machaj uviedol, že ho vzniknutá situácia mrzí. Bol by nerád, ak by takáto hra, ktorá sa 
odohráva, ho donútila k tomu, že bude musieť obmedziť program. Bude sa snažiť, aby sa 
situácia stabilizovala. Má pocit, že rada sa snaží situáciu riešiť, má pocit, že aj MK SR sa 
situáciu snaží riešiť. Uviedol, že tieto legislatívno-finančné veci mali riešiť dávno v minulosti. 
I. Gallo skonštatoval, že Rada RTVS už urobila všetko, bolo mimoriadne rokovanie, išiel na 
VKM a prijímali sa uznesenia. Rada podľa neho na to vytrvalo upozorňovala.  
J. Uličiansky uviedol, že stojí za predsedom rady, ďakuje mu za stanovisko, ktoré bolo 
faktické a mal triezve argumenty. 
J. Balaščák si myslí, že rada má povinnosť trvať na systémovom financovaní rady a nemôže 
GR RTVS chodiť po žobraní. Je elementárnou povinnosťou rady tieto veci pomenovávať. 
Poznamenal, že bolo by dobré mať v budúcnosti k dispozícii celé stanovisko MK SR. 
I. Gallo vysvetlil, že stanovisko bolo uverejnené iba v médiách, neprišlo na sekretariát rady, 
ale priznal, že to mohli poslať všetkým.  
J. Mikušová súhlasí s predrečníkmi a nemá pocit, že sa ako členka rady správala nepatrične 
a neodborne.  
M. Kabát súhlasí s predsedom rady a myslí si, že rada vždy pristupovala k svojej činnosti 
odborne a apoliticky. To, že rada na financovanie RTVS upozorňuje od roku 2013 je dôkaz 
toho, že k tomu pristupuje odborne. 
D. Hushegyiová považuje túto situáciu za absurdnú a súhlasí s tým, čo povedal M. Kabát.  
I. Gallo uviedol, že uznesenie k tomuto sa naformuluje cez prestávku.  
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
D. Vašinová odprezentovala ekonomické ukazovatele za mesiac október 2022, ktoré boli v 
materiáli: 
„RTVS k 31.10.2022 dosiahla celkové príjmy vo výške 157,21 mil.€, čo predstavuje 85,90 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.10.2022 sumu 65,53 mil.€, čo predstavuje plnenie na 89,27 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2022. V porovnaní s mesačným 
plánom ide o vyššie čerpanie vo výške 466 tis.€. Do 31.10.2022 RTVS obdŕžala 5,26 mil. € 
za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2021.  
RTVS komunikovala s MK SR a MF SR v súvislosti s dofinancovaním vyššieho výpadku na 
úhradách ako je rozpočtovaných 8 mil.€ v súvislosti s prijatím novely zákona č. 314/2019 
Z.z., ktorá oslobodila od 1.1.2020 od platenia úhrady poberateľov dôchodkových dávok a 
dávok v hmotnej núdzi. Na základe poslednej aktuálnej analýzy ročný výpadok sa odhaduje 
vo výške 12,28 mil.€ t.j. vyšší výpadok vo výške 4,28 mil.€. Tieto financie RTVS obdržala 
dňa 13.10.2022  na základe dodatočnej kompenzácie. 
 

 
počet úľava 

2022 - 
počet 

mesiacov 
výpadok 

výpadok rok 
2022 mesačne 

Počet oslobodených platiteľov 2,32 eur 291 329 
                          
2,32 €  12     8 110 599 €    675 883 €  

Počet oslobodených platiteľov 4,64 eur 
v 2020-2021 65 215 

                          
4,64 €  12     3 631 171 €    302 598 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 01/2022 1 920                           12        106 906 €        8 909 €  
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4,64 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 02/2022 2 002 
                          
4,64 €  11        102 182 €        9 289 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 03/2022 1 632 
                          
4,64 €  10           75 725 €        7 572 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 04/2022 1 463 
                          
4,64 €  9           61 095 €        6 788 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 05/2022 1 062 
                          
4,64 €  8           39 421 €        4 928 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 06/2022 1 056 
                          
4,64 €  7           34 299 €        4 900 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 07/2022 1 321 
                          
4,64 €  6           36 777 €        6 129 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 08/2022 1 036 
                          
4,64 €  5           24 035 €        4 807 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 09/2022 1 290 
                          
4,64 €  4           23 942 €        5 986 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 10/2022 1 338 
                          
4,64 €  3           18 625 €        6 208 €  

Výpadok k 31.10.2022 370 664       12 264 777 €  1 043 998 €  

Predpoklad - Počet platiteľov 4,64 eur 
oslobodených od 11/2022 do 12/2022 2 336 

                          
4,64 €              16 917 €      10 839 €  

SPOLU: 373 000 
  

   12 281 695 €  1 054 837 €  

Rozpočet 2022 - kompenzácia 
 

                              8 000 000 €  
 Dodatočná kompenzácia (13.10.2022) 

   

     4 281 695 €      

 
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 11,54 mil. € t.j. plnenie na 88,72 %. 
Plnenie sa pohybuje na úrovni mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.10.2022 sumu 39,90 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 26,36 mil.€ v štruktúre program 
STV 19,36 mil., program SRo 4,0 mil.€ a investície RTVS 3,0 mil.€. V auguste a októbri 
RTVS obdržala aj kompenzáciu časti výpadku úhrad vo výške 12,28 mil.€, ktorú MK SR 
poskytlo RTVS na základe zákona o štátnom rozpočte na rok 2022 a formou dodatočnej 
kompenzácie. RTVS tiež obdržala refundácie bežných výdavkov (mzdy) na projekt Kreatívne 
centrum vo výške 156 196 € v štruktúre KC Bratislava vo výške 86 290 € a KC Banská 
Bystrica vo výške 69 906 €. RTVS tiež obdržala refundáciu kapitálových výdavkov na projekt 
Kreatívne centrum Banská Bystrica vo výške 775 226 € a KC Bratislava vo výške 322 558 €. 
Zostatok vo výške 13 125 € predstavuje refundáciu poskytnutého ubytovania utečencom 
z Ukrajiny v rekreačnom zariadení Liptovský Ján.      
Celkové výdavky RTVS k 31.10.2022 predstavovali sumu 117,57 mil.€, t.j. 64,31 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 113,96 mil.€ - plnenie 
na 74,74 % a kapitálové výdavky sú vo výške 3,48 mil. € - plnenie na 11,52 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 39,64 mil. €.  K sledovanému obdobiu boli záväzné 
ukazovatele dodržané.“ 
 
I. Gallo sa spýtal, či sú nejaké reštrikčné opatrenia v súčasnosti, typu zrušené zahraničné 
pracovné cesty a pod. 
D. Vašinová uviedla, že takéto nie, ale je pokyn nevyčerpávať rozpočty, ale zachovať úspory 
pre budúci rok. 
Ľ. Černák informoval o vysielaní rozhlasových programových služieb v mesiaci október 
a skonštatoval, že boli splnené všetky zákonné povinnosti. 
V. Štofaník odprezentoval televízne vysielanie za október.  
M. Hlucháňová odprezentovala vysielanie za Sekciu spravodajstva a publicistiky za október 
2022. Mapovali všetky najdôležitejšie podujatia a udalosti.  
A. Lovász skonštatoval, že splnili všetky zákonné povinnosti a odprezentoval národnostné 
vysielanie.  
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J. Žgravčák odprezentoval vysielanie športu za mesiac október.  
D. Jančovič odprezentoval čísla za nové médiá za mesiac október.  
H. Radová odprezentovala čísla sledovanosti televízneho vysielania za október. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 211/2022: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS za mesiac október 2022, 

b) konštatuje, že RTVS si v tomto období splnila všetky povinnosti v oblasti televízneho 
a rozhlasového vysielania. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš /  

Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
I. Gallo informoval, že ide o materiál predložený v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 
532/2010 o RTVS. Ide o 1 návrh na zmenu nájomného vzťahu. 
D. Vašinová informovala, že ide o prevod práv a povinností pri jednej zmluve. 
M. Kabát za DK uviedol, že odporúča rade predložený návrh schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 212/2022: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom: TIPOS, národná 
lotériová spoločnosť a. s. 
Predmet nájmu:  nájom nebytových priestorov s celkovou výmerou 347,77 m2, ktoré sa 

nachádzajú v objekte RTVS, Mlynská dolina, Bratislava, v II. stavbe            
- Objekte televízneho spravodajstva,  na štvrtom nadzemnom podlaží, 
miestnosti č. 311 (Štúdio MD C s príslušnou technológiou a technikou         
– NP 1) o celkovej výmere 194,62 m2, č. 304 (Réžia MD C 
s technológiou a technikou – NP 2) o celkovej výmere 106,63 m2, č. 307 
a 308 (Zvuková hlásateľňa a chodba – NP 3) o celkovej výmere 46,52 
m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: vykonávanie činností a plnenie úloh, ktoré súvisia 
s podnikateľskou činnosťou nájomcu alebo sú jej priamym výkonom 
(vrátane prevádzkovania TIPOS TV), a to najmä výroba Záznamov. 

Pôvodná doba nájmu od 01.01.2022 do 31.12.2022  
Zmluva (ZM2027762) uzatvorená dňa 15.11.2021  
NP 1: 24 hod. denne s predpokladaným využitím na výrobu 3 
hod. denne 
NP 2: 16:00-20:00 hod. 
NP 3: 24 hod. denne 

Navrhovaná doba nájmu                         
Dodatok č. 1 
 

od účinnosti Dodatku č. 1, nie však skôr ako 15.11.2022, do 
31.12.2022  
(ZM2027762_1) 
NP 1: 24 hod. denne s predpokladaným využitím na výrobu 3 
hod. denne 
NP 2: 16:00-20:00 hod. 
NP 3: 24 hod. denne 

Pôvodná cena nájmu 178.917,16 eur bez DPH / rok, z toho:  
NP 1: 74.995,16 eur bez DPH / rok 
NP 2: 96.944,00 eur bez DPH / rok 
NP 3:   6.978,00 eur bez DPH / rok 

Navrhovaná cena nájmu 201.406,20 eur bez DPH / rok, z toho:  
NP 1:   79.234,20 eur bez DPH / rok 
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NP 2: 115.194,00 eur bez DPH / rok 
NP 3:     6.978,00 eur bez DPH / rok 

Pôvodná cena nájmu za m² NP 1: 385,34 eur/m² bez DPH / rok 
NP 2: 909,16 eur/m² bez DPH / rok 
NP 3: 150,00 eur/m² bez DPH / rok 

Navrhovaná cena nájmu za m² NP 1: 407,12 eur/m² bez DPH / rok 
NP 2: 1.080,32 eur/m² bez DPH / rok 
NP 3: 150,00 eur/m² bez DPH / rok 

Pôvodná cena služieb 1.210,06 eur bez DPH / rok 

Navrhovaná cena služieb 1.499,26 eur bez DPH / rok 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Nie (zmluva na 1 rok) 

 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš /  

Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
E. Dorociaková, vedúca Odboru verejného obstarávania, odprezentovala predložený 
materiál. K niektorým verejným obstarávaniam uviedol aj podrobnosti.  
J. Mikušová uviedla, že na DK prebrali podrobne všetky verejné obstarávania.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 213/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach podľa 
predloženého materiálu. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Miklošík odprezentoval všetky predložené zámery.  
T. Caban za DK odporučil zobrať materiál na vedomie. 
Prebehla krátka diskusia k niektorým zámerom, kde manažment poskytol podrobnosti 
o niektorých reláciách a projektoch. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 214/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS podľa predloženého 
materiálu.  
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
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M. Kabát informoval, že na DK sa tomuto venovali a odporúčajú predložený materiál zobrať 
na vedomie. Vyžiadali si podrobnejšie informácie k zmluve na lektorské služby a bolo to na 
DK vysvetlené.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 215/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € za mesiac 
október 2022. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Aktuálna informácia o stave projektu Kreatívnych centier RTVS 
L. Mackanič odprezentoval predložený materiál. Informoval, že momentálne urgujú 
ministerstvo kvôli doručeniu správ z kontroly.  
D. Hushegyiová sa spýtala ako môže hroziť zatečenie priestorov, keď bola stavba 
odovzdaná. 
L. Mackanič to vysvetlil, že ide o projekt realizácie nadstavby na tej škole, kde je Kreatívne 
centrum.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 216/2022: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie Aktuálnu informáciu o stave projektu Kreatívnych 
centier RTVS, 

b) žiada GR RTVS, aby predložil vyhodnotenie realizácie projektu Kreatívnych centier 
RTVS za rok 2022 a harmonogram ďalšej realizácie projektu na rok 2023. 

T: 31.1.2023 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa zhodnotila predložené námety.  
V. Štofaník odprezentoval predložený materiál.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 217/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch v rámci CRN 
podľa predloženého materiálu. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 

6. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s Voľbami do orgánov samosprávy 
obcí a do orgánov samosprávnych krajov (spravodajcovia D. Hushegyiová a J. 
Balaščák) 
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I. Gallo informoval, že Rada RTVS 22.9.2022 prerokovala informáciu o volebnom vysielaní 
a aj pravidlá volebného vysielania, 13.10.2022 sa ešte prerokovala aktualizovaná informácia 
o vysielaní v tejto súvislosti a teraz je predložený vyhodnocovací materiál. 
M. Hlucháňová odprezentovala vyhodnotenie volebného vysielania za spravodajskú časť.  
D. Jančovič odprezentoval vysielanie za online.  
D. Hushegyiová prečítala spravodajské stanovisko: 
„Do detailov premyslené, podrobne pripravené, profesionálne zvládnuté – takto by sme mohli 
v krátkosti hodnotiť volebné vysielanie RTVS v roku 2022. Plne súhlasím s konštatovaním 
vedenia spravodajstva, že zapojenie regionálnych štúdií do príprav relácií, predovšetkým 
predvolebných diskusií, bolo výborné rozhodnutie. Regionálne štúdia, štáby, a vynikajúci 
moderátori urobili z predvolebných diskusií zaujímavé, profesionálne debaty. Počas a po 
voľbách poskytovali pestrý, celoslovenský obraz o voľbách. RTVS podľa zákona musela 
ponúknuť účasť na jednotlivých diskusiách všetkým kandidátom. Na jednej strane to 
znamenalo, že niektoré diskusie boli veľmi zdĺhavé, na druhej strane sa však presne ukázala 
kvalita kandidujúcich na primátorské kreslá a na predsedov VÚC. Vedenie spravodajstva 
RTVS vypracovalo podmienky a harmonogram predvolebného vysielania presne podľa 
zákona. Napriek náročnosti sa podarilo dodržať všetky zákonom stanovené podmienky – 
zatiaľ nevieme o tom, že by RTVS dostala sťažnosti kvôli volebnému vysielaniu. 
RTVS pred, počas aj po voľbách využila v plnej miere spoluprácu televízie a rozhlasu, čo 
považujem za mimoriadne dôležité a správne. Voľby v tomto roku boli veľmi náročné. 
Spojené voľby do orgánov samosprávnych krajov a v ten istý deň, na tom istom mieste, aj 
voľby do orgánov samosprávy obcí, mohli byť aj zmätočné. Manuál voliča v televíznom 
vysielaní a Rady pre voliča v rozhlasovom vysielaní boli naozaj užitočné pre divákov a 
poslucháčov, ako aj pravidelná, vysvetľujúca informačná kampaň, informácie pre voliča a 
volebné desatoro. RTVS zo svojej strany urobila všetko pre to, aby spojené voľby v roku 
2022 boli úspešné. Môžeme iba oceniť, že verejnoprávna televízia má svoj spravodajský 
kanál, a vďaka tomu aj dostatočný priestor na odvysielanie všetkých predvolebných diskusií 
ale aj povolebných analýz bez toho, aby zrušili programy na ostatných kanáloch. Veľmi 
pozitívne hodnotím aj povolebné vysielanie, ktoré bolo vysvetľujúce, zaujímavé, energické 
a obsahovalo všetky elementy verejnoprávnosti.“ 
J. Balaščák prečítal spravodajské stanovisko za televíznu časť: 
„V spravodajskom stanovisku k príprave Slovenského rozhlasu na predvolebné a volebné 
vysielanie som konštatoval, že predložený plán vysielania je prísľubom naplnenia tejto úlohy 
na vysokej profesionálnej úrovni.  
Pri vyhodnotení vysielania rozhlasu v súvislosti s mimoriadnymi ,,dvojúrovňovými“ voľbami 
do orgánov samospráv musím konštatovať, že vynikajúcu prípravu pretavili pracovníci 
rozhlasu do rozsiahleho a vysoko profesionálneho výkonu. Okrem iného tak potvrdili 
nenahraditeľnú úlohu verejnoprávneho vysielateľa pri poskytovaní verejnej služby celej 
občianskej spoločnosti.  
Čo si z podaného výkonu zaslúži pozornosť a ocenenie? 

- Rozsiahly volebný servis - informovanie o pravidlách, podmienkach, zmenách, 
novinkách, postupoch volebného vysielania, diskusie o kompetenciách a fungovaní 
samospráv  - to všetko pri zacielení na rôznorodé vrstvy poslucháčov podľa 
jednotlivých programových služieb v rádiách Slovensko, Regina, FM. 
 

- Kvalitné a obsažné predvolebné diskusie pri plnom rešpektovaní platnej legislatívy 
 

- Profesionálne zvládnuté vysielanie v deň volieb s vyústením do mimoriadneho 
rozhlasového projektu volebnej noci, vrátane postupného zverejňovania volebných 
výsledkov a odvysielania aktuálnych povolebných diskusií  
 

- úzka spolupráca rozhlasovej a televíznej časti verejnoprávneho vysielateľa, keď časť 
rozhlasovej dramaturgie dostala priestor v televíznom vysielaní na spravodajskej :24-
ke ako aj efektívna 
spolupráca regionálnych štúdií a redaktorov (vrátane rozhlasových) pri príprave 
a vysielaní volieb 
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Ak som mal pri hodnotení volebného plánu vysielania kritickú poznámku smerom 
k chýbajúcim informáciám o volebnom pôsobení spravodajského webu, teraz musím 
dopovedať aj túto tému. Nové médiá ako celok pristúpili k pokrývaniu v rámci svojich 
limitovaných možností, ale chcem oceniť, že ich výstup obsahom, kvalitou a nasadením 
presiahol tieto limity. Zlepšovanie fungovania spravodajského webu bude okrem iných 
podmienok závisieť podľa môjho názoru aj na ďalšom veľmi úzkom prepájaní spolupráce 
s televíznym a rozhlasovým spravodajstvom.“ 
I. Gallo sa spýtal, či máme v databáze témy, ktoré pri týchto voľbách vyskočili a či sa bude 
riešiť aj téma, že bolo veľa neplatných lístkov. 
M. Hlucháňová uviedla, že sa tým plánujú zaoberať. 
H. Radová odprezentovala sledovanosť predvolebných diskusií. 
Ľ. Machaj ocenil všetky zložky, ktoré sa na volebnom vysielaní podieľali. Sledovanosť bola 
lepšia ako očakával.  
J. Balaščák sa spýtal, či budú tieto výkony ľudí aj nejako finančne ohodnotené. 
Ľ. Machaj odpovedal, že áno. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 218/2022: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s Voľbami 
do orgánov samosprávy obcí a do orgánov samosprávnych krajov, 

b) konštatuje, že vysielanie RTVS v tejto súvislosti bolo na vysokej profesionálnej úrovni 
a splnilo všetky zákonné povinnosti verejnoprávneho vysielateľa. 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh na zmenu Štatútu RTVS (spravodajca T. Caban) 
I. Gallo informoval, že materiál manažment predložil z dôvodu, že prišlo k novelizácii zákona 
č. 532/2010 Z. z. o RTVS a okrem iného prišlo aj k rozšíreniu hlavnej činnosti RTVS na 
oblasť online prostredia. 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. f) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje Štatút 
Rozhlasu a televízie Slovenska. 
V. Ruman odprezentoval zmeny, ktoré nastali v Štatúte RTVS. 
I. Gallo sa spýtal, či je tento návrh v súlade so všetkými právnymi normami a internou 
dokumentáciou riadenia.  
V. Ruman odpovedal, že áno. 
T. Caban za DK skonštatoval, že je v súlade s príslušnou právnou legislatívou a internými 
dokumentami. Odporúča Rade RTVS ho schváliť.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 219/2022: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. f)  zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje Štatút 
RTVS v predloženom znení. 
 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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8. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s výročím 17. novembra 1989 
(spravodajcovia D. Hushegyiová a J. Uličiansky) 

V. Štofaník odprezentoval televíznu časť.  
M. Hlucháňová odprezentovala spravodajskú časť vysielania. 
D. Jančovič odprezentoval vysielanie za online.  
J. Uličiansky odprezentoval spravodajské stanovisko za rozhlasové vysielanie: 
„Rozhlasové spravodajstvo sprostredkuje výročie Nežnej revolúcie 89 v krátkych 
rozhovoroch s jej pamätníkmi v hlavných spravodajských reláciách. V Rádiožurnáloch priblíži 
atmosféru zo spomienkových zhromaždení po celom Slovensku a v Prahe. Ďalej ponúkne 
príspevky z Festivalu proti násiliu (Koncert pre všímavých, 15. ročník udelenia ocenenia 
Biela vrana za občiansku statočnosť, medzinárodné podujatie Stredoeurópske fórum 
a hudobné podujatie FUGA.) Hosťom relácie Dobré ráno, Slovensko na Rádiu Slovensko 
bude publicista Karol Sudor, autor knihy rozhovorov „Hasta la vista, komunista“. 
V programovej ponuke Rádia Regina púta svojim názvom pásmo Napadnutí – od nápadu 
k napadnutiu o osobnostiach tajného odporu voči komunistickému režimu a členoch 
podzemnej cirkvi Silvestrovi Krčmérym a Vladimírovi Juklovi, ktoré odvysiela Rádio Regina 
Východ. Za dobrý programový tip Rádia Devín k výročiu Nežnej revolúcie možno považovať 
reprízu seriálu Čakanie na Nežnú, na ktorom sa autorsky podieľali viacerí slovenskí 
rozhlasoví dramatici. Festival slobody pod pyramídou bude venovaný 20. výročiu prijatia 
zákona o pamäti národa a vzniku ÚPN.  Príbeh Olivera Rácza, ktorý v roku 2022 dostal 
ocenenie Spravodlivý medzi národmi, zaznie v dokumente s názvom Jedna totalita ťa 
nezabije. Keď však hnedú totalitu vystrieda červená, je to už iný príbeh... 
Udalosťou, ktorú je potrebné avizovať, je určite aj priamy prenos benefičného koncertu Devín 
proti násiliu z Veľkého koncertného štúdia Slovenského rozhlasu. Premiéra pôvodnej 
rozhlasovej hry Viliama Klimáčka Koľajnice na slobodu prinesie životný príbeh významného 
slovenského spisovateľa, rozhlasového dramatika a politického väzňa Rudolfa Dobiáša.  
K programom venovaným tridsiatemu tretiemu výročiu 17. novembra 1989 samozrejme 
prispeje aj Sekcia národnostného vysielania. Zaujať by mal špeciálny program obsahujúci 
pôvodné nahrávky Rádia Patria, venovaných tejto téme.“  
 

D. Hushegyiová odprezentovala stanovisko za televízne vysielanie: 
„Podľa uvedeného materiálu všetky televízne okruhy sú primerane pripravené na neokrúhle 
výročie nežnej revolúcie. Jednotka, Dvojka aj Trojka siahnu predovšetkým do archívu 
Slovenskej televízie, počas sviatočného dňa budeme mať možnosť vidieť úspešné filmy 
posledných rokov ako Učiteľka alebo Amnestie, ale aj kvalitnú dokumentárnu tvorbu. 
Podarilo sa dokončiť aj niekoľko nových dokumentov o tomto období, ktoré počas novembra 
odvysiela predovšetkým Dvojka. Jednotka na výročie uvedie premiéru novej diskusnej 
relácie Pod povrchom s novinárom Marekom Vagovičom. Fedor Gál, ako jedna 
z najdôležitejších postáv nežnej revolúcie bude nielen veľmi zaujímavým, ale aj dôstojným 
hosťom prvého vydania. Priamy prenos Ceny Pamäti národa v spolupráci s Českou 
televíziou bude krásnym okamihom sviatočného večera. Podľa materiálu vedenia RTVS, 
Slovenská televízia je aj v tomto roku pripravená na dôstojnú oslavu Dňa boja za slobodu 
a demokraciu.“ 
 

I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 202/2022: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o stave plnenia Koncepcie 
národnostného vysielania na roky 2021 – 2024, 

b) žiada GR RTVS, aby predložil podrobnú programovú štruktúru, spolu s finančným 
dopadom, na naplnenie 2. fázy reformy národnostného vysielania RTVS.  

Termín: 30. november 2022 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

9. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s MS vo futbale 2022 (spravodajca I. 
Gallo) 

I. Gallo informoval, že ide o štandardný informatívny materiál a MS vo futbale sú vždy 
veľkým a ťažiskovým projektom, ktorý svet športu ponúka. Ide o najsledovanejšie športové 
podujatie na svete. V zásade sa dá skonštatovať, že RTVS vždy v minulosti zvládala tieto 
podujatia na naozaj vysokej profesionálnej úrovni a nie je dôvod pochybovať, že tomu 
nebude ani tentokrát inak. Teší ho, že aspoň na časť MS vysiela RTVS do Kataru štáb 
a komentátorov. Zaujíma ho však jedna vec. Súčasné MS sú spojené s množstvom 
kontroverzií a protestov mnohých firiem a fanúšikov po celom svete kvôli pochybnostiach 
o dodržiavaní ľudských práv v Katare a podmienkach ľudí pracujúcich na výstavbe štadiónov 
a infraštruktúry pre MS. Spýtal sa preto, či má RTVS redaktorov a komentátorov 
pripravených aj na možné neočakávané situácie, ktoré môžu v tejto súvislosti nastať, aby 
vedeli túto tému správne uchopiť. 
J. Žgravčák uviedol predložený materiál. Skonštatoval, že toto je príležitosť dokázať 
dôležitosť programovej služby :Šport. 
I. Gallo poznamenal, že je si treba predstaviť, ak by nebola programová služba :Šport, že čo 
by toto spravilo so štruktúrou Dvojky. Trochu mu v tomto materiáli chýba časť za Mediu 
RTVS. Dôležité bude aj promovanie cez Sekciu marketingu. 
Z. Ťapáková uviedla, že kampaň bude masívna a aktívna.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 221/2022: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti s MS vo 
futbale 2022, 

b) žiada GR RTVS o predloženie vyhodnotenia tohto vysielania. 
T: 31.12.2022. 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Podnety a sťažnosti 
I. Gallo informoval o došlej pošte a s členmi rady sa dohodli na spôsobe vybavenia. 
 
I. Gallo dal hlasovať, aby sa bod č. 7 prerokoval v neverejnom režime. 
Členovia Rady RTVS vyslovili hlasovaním súhlas. 
 
7. Informácia o súčasnom stave a stratégii nákupu športových vysielacích práv 

s výhľadom na obdobie rokov 2024-2025 (spravodajca I. Gallo) 
Prerokované v neverejnom režime. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 222/2022: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie Informáciu o súčasnom stave a stratégii nákupu 
športových vysielacích práv s výhľadom na obdobie rokov 2024-2025, 

b) žiada GR RTVS, aby v rámci finančných možností verejnoprávneho vysielateľa 
vytvoril predpoklady na dlhodobé fungovanie programovej služby :Šport, 

c) odporúča GR RTVS iniciovať rokovania o legislatívnych zmenách súvisiacich 
s možnou konkurenčnou výhodou RTVS pri nákupe športových vysielacích práv, 



Strana 14 z 14 
 

d) žiada GR RTVS, aby predložil vyhodnotenie vysielania programovej služby :Šport za 
rok 2022 a koncepciu ďalšieho rozvoja tejto programovej služby. 
T: 31.1.2023 

 
Za: 7 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, M. Kabát, J. Mikušová,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Chudík, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

8. Rôzne 
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 14.11.2022. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
J. Uličiansky 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

